
Skolebestyrelsesmøde, Svartingedal Skole 
Tirsdag den 11. juni 2024
Kl. 16:30-18:30

Deltagere til skolebestyrelsesmødet

Forældrerepræsentanter: Amalie Clemann Skovgaard, Nanna Koefoed Nørregaard, Nicolai Jørly, 
Allan Børgesen, Trine Alsted, Christian Bucholt

Elevrådsrepræsentanter: Max, Mikkel

Medarbejderrepræsentanter: Stig Vestergaard Thomsen, Marianne Grøn Sørensen

Fra skoleledelsen: Mellemleder Thomas Jacksom (referent) samt skoleleder Ann-Charlotte Wisti- 
sen (Lotte)

Afbud:

Dagsorden

Punkt Tid Beskrivelse Referat

1. 16.30 Konstituering af bestyrelsen (kun for forældrerepræsentanter)
Bestyrelsen har ønsket at udsætte konstitueringen til 
førstkommende SB i næste skoleåret 24/25. Nuværende SB 
forbereder sig på hvilke opgaver og forventninger der er til 
til kommende arbejde i SB således at kommende SB med
lemmer er bekendt indholdet af opgaver.

2. 17.00 Godkendelse af dagsorden Ingne indsigelser

3. 17.10 Nyt fra
elevråd, Mikkel og
Max
formand
skolens ledelse

Der var ikke fremmøde fra elevrådet.
Der er ingen kommentarer fra formanden.

Lotte kommentere på skoleårets afslutning. Marianne ori
enterede om flytning af indskolingen. Generel flytning af 
klasserne til nye lokaler iden røde fløj i stue og l.sal.

Ansættelser og personalesituation.
Lærer til kommende udskoling udmeldes medio juni. Kan
didater til ansættelse til Spirertilbudet og pædagogiske 
opgaver er ikke afklaret.
Orientering om afskedigelser. Der er mødestabilitet og



regelmæssighed.
SFO - ny struktur og organisering fra 1 august. Ansatte fra 
SFO kommer fremover til at indgå i et større omfang af 
indskolingsarbejde og rammerne tilrettes.

4 17.30 Principper til drøftelse og 
godkendelse

Bilag:
4.0 Årshjul
4.1 Digital dannelse
4.2 Underretning af hjem
mene om elevernes ud
bytte af undervisningen - 
meddelelsesbogen, gen
nemgang af princip

Supplement til punkt 4.0
Gennemgang afårshjul (vedhæftet). Lotte tilretter nuvæ
rende udgave af årshjulet.
Allan og Thomas har kigget på vedhæftede - Digital dan
nelse. Forslaget går på at forenkle indeholdet Allan samler 
op med Thomas med henblik på at tilrette indholdet. Op
mærksomhed på brug af mobiltelefoner og opbevaring. 
Alternativ tid i pauserne bruges med opmærksomhed på 
legepatrulje og inde, -og udendørsaktiviteter.

Udvalgene har fremlagt forslag til drøftelse og beslutning.

Meddelesbogen godkendes med få rettelser

5. 17.45 Orientering om sammen
lægning af klasser fra august 
Drøftelse om udarbejdelse 
af nyt princip for klassede
ling

1 kommende skoleår er elevtallet i kommende 2. klasse på 
TI elever - og deraf økonomisk tildeling til en klasse og 
ikke til fortsat 2 klasser.

6. 18.00 Budgetopfølgning

Bilag:
6 1 budgetopfølgning
31.5.24 eftersendes

Balance for 2. kvt er ikke klar, derfor giver ledelsen progno
se for året med afsæt i tallene ultimo 31.5.2024

Lotte orinterede om at økomomien ser fornuftig ud og det 
forudsættes at der er balance kaleneråret ud.

7. 18.10 Planlægning af møder i 
kommende skoleår

Husk-kalender!
Ingen møder i september 24, januar 25 og maj 25.
Mødedage ønskes at være vekslende og tidspunktet vekl- 
sende af hensyn til arbejdestider henholdsvis hos SB med
lemmer og ansatte på skolen.
Næste gang torsdag den 22.August 2024 kl. 16.30.
Torsdag den 24.oktober kl 16.30
Torsdag den 21 november kl. 16.30
Torsdag den 12 december kl. 16.30 (julefrokost)
Torsdag den 6.februar 2025 kl. 16.30
Torsdag den 24.april kl. 16.30
Torsdag den 12.jum kl. 16.30

8. 18.25 Evt Nicolaj har spurgt til kommende fysik lokale. Thomas er 
tovholder. Det efterlyses om man kan kontakte ejendoms
service og rådgivere.
Hvor stor er interessen for at besøge Brændesgårdshaven i



fremtiden? Skal traditionen bibeholdes? Mulighed for at 
søge fondsmidler. Fordele og ulemper ved besøget. Kan 
man forstille sig besøg fra mellemtrinet? Åbning før kl. 11?

9. Godkendelse af referat

10 Spisning Vi afslutter skoleåret med en bid brød

11 Til kommende møder
• Hvilke lovpligtige 

principper mangler 
SVD

Kommende møder - nye datoer

Vi sørger for smørrebrød


